
Seguim treballant per millorar 
les instal·lacions esportives 
El canvi i modernització de l'en llumenat del camp municipal d'esports 

va ser adjudicat per l'Ajuntament d'Ulldecona el mes d'agost del 2022 

a l'empresa Etra Bonai S.A per una quantitattotal de 84.498 euros. 

Diversos endarreriments amb l'arribada del material van retardar 

l'inici de les obres fins a principis d'any. Actualment, els treballs es 

troben ja en execució i tenen per objecte la renovació de les 

instal·lacions de l'enllumenat del camp de futbol, la regularització de 

la potència elèctrica i ubicació dels eq uips de mesura. 

Les instal·lacions del camp van ser visitades pel president de la 

Federació Cata lana de Futbol, Joan Soteras, que va poder constatar 

personalment les reformes i millores fetes aquests darrers mesos per 

l'Ajuntament d'Ulldecona. Els t inents d'alcaldia Toni Pascual i Albert 

Palacios, i diversos membres de la d irectiva del club van acompanyar

lo en el seu recorregut. 
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Fa només 3 
anys ••• 
El 2020 el començàvem a 

Ulldecona amb el ca rrer 

Major en obres. Sis mesos 

van durar els treballs 

d 'u na nova fase d'obres 

d e la principal via del nucli 

històric, amb una inversió 

de 266.178 euros, i ens ha 

permès recuperar l'espai 

públ ic per als vianants. 



Reformes als parcs infantils 
de tot el poble 
Seguint les act uacions de mi llo ra dels diversos parcs infantils s'ha 

instal·lat nous elements a la Plaça del Carme dels Valentins, amb 

una inversió de 9.146,51 euros. Tam bé han començat els treballs 

previs per substituir a Ulldecona els elements de joc al parc 

infantil de l'avinguda Escoles i al ca rrer Mestre Moreira. 

• • 
Gestió econòmica 

impecable per part 
del govern municipal 

La bona gestió que s'està fent des 

de l'Ajuntament d'Ulldecona a nivel l 

econòmic i el treball constant per 

part de tècnics, treballadors/es i les 

diferents regidories, ha permès en 

l'exercici pressupostari 2022 

amortitzar anticipadament un total 

302.382'58 euros en préstecs 

pendents de d iferents entitats 

bancàries, deixa nt a O el deute del 

consistori per primer vegada en les 

darreres dècades . 
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Ulldecona es troba entre els municipis de més de 5 .000 persones on més va créixer el PIB per habitant 

el 2020, concretament un 1,5% segons dades de l'Institut d'Estadística de Catalunya. Tan sols 1 O dels 

218 municipis van mostrar un creixement positiu del producte interior brut l'any de la pandèmia . 
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La crema de les restes de poda 
i els despropòsits legislatius 
per Demetrio Querol. Regidor d'agricultura de l'Ajuntament d'Ulldecona i 
conseller comarcal del Monstià pel grup Socialista. 

El món de la pagesia necessita 

el recolzament de les 

institucions en les seues 

tasques diàries. És curiós que, 

des que hi ha ol iveres, les 

restes de poda sem pre s'han 

cremat. Actualment, hi ha 

màquines que permeten que 

est es rest es siguen t ritu rades, 

però això implica una forta 

despesa per al petit agricultor, i 

també q ue hi hagi prol iferació 

de fongs, ja que és molt difícil 

fer pols de la resta de poda. 

Per tant, el més idoni és fer el 

que s'ha fet sempre. En algun 

temps inclús el pagès cremava 

el que s'anomenaven gavel ls 

amb la fi na litat d 'utilitzar la 

resta que quedava com a adob 

per p lantar tot tipus 

d'hortalisses, ja sigui 

tomaqueres, bajoques, etc., ja 

que els adobs que hi havia 

abans no estaven a l'abast de 

t othom. Per contra, amb això 

també s'evitava l'excés de 

nitrats als terrenys de cultiu , 

que amb posterioritat 

contaminen els aqüífers. Per tot 

això, cal seg uir cremant la resta 

de la poda dels arbres com 

s'ha fet sempre. No pot ser que 

per part de les institucions no 

s'avalue este mètode tradiciona l 

i es pose més traves al pagès en 

la seua feina. La crema de 

restes no implica en cap 

moment un increment del co2 
a l'atmosfera, ja que entra dins 

del cicle natural del camp. 

Confiem que tant el govern 

central com l'autonòmic siguen 

conscients d'esta situació i no 

facen més normatives i decret s 

sense cap tipus de sentit que 

només perjudiquen els 

pagesos. 


